
 
 

VERSLAG 

 

Centraal College van Deskundigen en Accreditatiecollege 
Bodembescherming 
 

Datum : 9 juni 2023  

Plaats : SIKB te Gouda 

 

Aanwezig Werkt bij  College Afgevaardigd door of rol 

Nicole Olland Provincie Overijssel CCvD / AC Voorzitter 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau CCvD / AC Secretaris  

Arend van de Pol Trisoplast CCvD / AC NIBV 

Marcel Struis Kiwa Inspecta  AC ODI/VDV (tanks) 

Dennis Diercks ZVS CCvD / AC NIBV 

Remy Zwerus  SGS INTRON CCvD Ci 

Floris Klink Reehorst AC VTI 

Marc Bergijk ABV Haukes CCvD / AC ODI/VDV  

Kees Jonker RWS CCvD / AC Ministerie van I&W  

Henk Koster SIKB-programmabureau CCvD / AC Toehoorder 

Stephan Romers Ecocare  CCvD NIBV 

Martijn Franssen SFA Testsystemen AC ODI/VDV 

Afwezig    

Wim Schouten  NOVE  CCvD / AC  Opdrachtgever 

Gerard Groot Koerkamp ContrAll CCvD / AC ODI/VDV  

Annemieke van der Velden Kiwa certificatie CCvD Ci 

 
 
Actie Verslag 
  
 1. Opening en vaststelling agenda CCvD/AC 
 Nicole Olland opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Afmelding is ontvangen Wim 

Schouten, Gerard Groot Koerkamp en Annemieke van der Velden. Remy Zwerus zal namens SGS 
INTRON vanaf deze vergadering Bas van Oosten opvolgen. Er volgt een voorstelronde. Op verzoek 
zal er bij agendapunt 4 een extra onderwerp worden toegevoegd, 4.4 Technisch manager. 
 

 
 
 
 
 
 
 

2. Concept-verslag voorgaande vergadering 
2.1 Vergadering 23 maart 2023 + actielijst (bijgaand) 
Het verslag van de vorige vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld.  
  
Actielijst: 
De actielijst is doorgenomen en bijgewerkt. Alle acties zijn uitgevoerd of staan geagendeerd op de 
agenda.  
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3. Mededelingen 
3.1 Stand van zaken Rbk en Omgevingswet  
Henk Koster geeft aan dat er weinig aanvullends te melden is over de Omgevingswet, deze zal per 1 
januari 2024 in werking treden. Wel is de verwachting dat tussen nu en 1 januari 2024 bijlage C van 
de Rbk nog tweemaal zal worden gewijzigd, vooralsnog zitten daar geen bodembescherming 
documenten tussen. Mocht dit wel zo zijn dan zal het zeker worden gemeld.  
Kees Jonker vult aan dat er voor 1 januari nog een verzamelbesluit vanuit BZK  zal worden 
gepubliceerd. Ook wordt er vanuit I&W nog een verzamelbesluit gepubliceerd, deze zal echter pas 
per 1 juli 2024 van kracht worden. Hierin worden onder andere de aangepaste keuringstermijnen 
voor ondergrondse tanks opgenomen, wat er verder exact wordt opgenomen is nog niet duidelijk. 
Beide verzamelbesluiten zullen naar verwachting nog voor veel wijzigingen in het Bal zorgen. 
 
4. Actualiteiten AS SIKB 6700 (Inspectie bodembeschermende voorzieningen) 
4.1 Stand van zaken CUR Rapport 2001-3 Beheer bedrijfsriolering bodembescherming 
Marc Bergijk geeft, als rapporteur, een korte toelichting op de stand van zaken van de herziening van 
het CUR rapport. Het proces loopt iets langzamer dan verwacht, vooral door de complexiteit en 
verwevenheid met andere documenten. Alles moet met elkaar zijn afgestemd. Naar verwachting zal 
het geactualiseerde rapport in september bij het College aangeboden kunnen worden. 
 
4.2 Stand van zaken onderhoudsverwachting AS SIKB 6700  
Jordi Verkade geeft aan dat er naar een eindproduct wordt gewerkt. Er is in klein comité getest met 
de systematiek en deze is nu verder aangepast en gefinetuned. In juni vindt er nog een vergadering 
met de volledige begeleidingscommissie plaats waarna het resultaat naar verwachting in september 
aan het College kan worden gepresenteerd. 
 
4.3 Terugkoppeling Examencommissie 
Op verzoek van het College heeft de secretaris van de examencommissie een verslag opgesteld 
over het aantal cursisten, het percentage geslaagden en de samenstelling van de commissie. Op dit 
verslag komen geen vragen of opmerkingen vanuit het College. Daarnaast is, mede op verzoek van 
het College, het examenreglement aangepast met onder meer een rooster van aftreden, regels 
omtrent (her)benoeming en het voorstel om een nieuwe secretaris te benoemen vanwege het vertrek 
van de oude secretaris. Het College is te spreken over de aanpassingen maar maakt zich wel zorgen 
over de beschikbaarheid van examinatoren die voldoen aan de eisen die zijn gesteld in het 
reglement. Martijn Franssen stelt voor om de tekst met betrekking tot ervaringseisen aan te vullen 
met ‘bij voorkeur’ zodat er meer ruimte is voor maatwerk. Aan de Collegeleden wordt gevraagd om in 
hun netwerk  naar geschikte kandidaten te zoeken en deze aan te dragen bij SIKB. Met dit voorstel 
wordt ingestemd en het College stelt het herziene examenreglement versie 3.1, inclusief deze 
aanpassing, vast. 
 
4.4 Technisch Manager 
Remy Zwerus geeft aan dat zijn organisatie een afwijking heeft ontvangen van de RvA, dit omdat de 
Technisch manager niet in vaste dienst is van de inspectie b.v. maar van het zusterbedrijf. Een 
situatie die altijd al zo is geweest. Het normdocument, de AS SIKB 6700 geeft echter aan dat de 
Technisch manager in vaste dienst moet zijn. Dit is vooral om te voorkomen dat een inspectiebedrijf  
voor de functie een zzp-er of vergelijkbaar inhuurt als Technisch Manager. Remy Zwerus vraagt aan 
het College of deze in kan stemmen met de toevoeging ‘of gelijkwaardig’ aan de betreffende eis. 
Alhoewel het College begrip heeft voor de situatie is zij van mening dat het College in deze discussie 
geen rol speelt. Het College is er voor om over generieke situaties te oordelen, niet over individuele 
gevallen. Het lijkt het College daarnaast mogelijk om dit individuele geval op te lossen. Remy Zwerus 
zal dit terugkoppelen naar zijn organisatie en de RvA. 
  
5. Actualiteiten AS SIKB 6800 (inspectie tankinstallaties) 
5.1 PRJ 288 Voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Floris Klink geeft aan dat op dit moment vier tanks worden gesaneerd en dat de monsters inmiddels 
zijn genomen. Vervolgens zullen enkele stukken staal worden uitgesneden en wordt het materiaal ter 
analyse naar het laboratorium verzonden waar onderzocht zal worden of er correlatie is aan te tonen  
tussen de hoeveelheid MIC en de aangetroffen schadebeelden.  
Henk Koster geeft aan dat hij blij is dat na zo een lange tijd wachten op tanks het nu eindelijk is 
gelukt. Floris Klink geeft aan dat er wellicht snel nog twee tanks beschikbaar gaan komen maar geeft 
ook aan dat wanneer de scope wordt uitgebreid naar bovengrondse tanks, het aanbod veel groter is. 
Hij geeft aan dat de problematiek bij deze tanks vergelijkbaar is, alleen de omstandigheden zijn iets 
anders. Henk Koster geeft aan dat de projectgroep dit in  in overweging zal nemen. 
 
5.2 Analyse inspectieresultaten protocol 6811 
Jordi Verkade geeft aan dat de inspectie bedrijven voor SIKB protocol 6811 sinds 2018 inspectiedata 
registreren in een database. Jaarlijks worden deze gegevens geanalyseerd en gepresenteerd in dit 
college. Ook dit jaar volgt een presentatie en worden trends en ontwikkelingen toegelicht.  
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Op verzoek van het College Tankinstallaties is sinds begin 2022 de categorie ‘afkeur tank, inwendig 
anders’ verder uitgesplitst om een beter beeld te krijgen van de aard van de gebreken en of deze al 
dan niet leiden tot afkeur van tanks. Dit geeft inderdaad meer duidelijkheid, zo blijkt dat in 2022 38% 
van de tanks is afgekeurd door een inwendig gebrek, maar uiteindelijk is maar bij 2% van de 
afgekeurde tanks geen herstel meer mogelijk. Bij de overige 36% is herstel mogelijk en is dit 
waarschijnlijk ook uitgevoerd. Geconcludeerd wordt dat de presentatie een goed beeld geeft van de 
inspectieresultaten en dat het meerwaarde heeft om dit ieder jaar in het College te agenderen. 
 
6. Actualiteiten AS SIKB 6900 (inspectie werk met een IBC bouwstof) 
6.1 Vervolg AEC-bodemassen ronde tafel 
Henk Koster geeft aan dat op 24 mei wederom een ronde tafel overleg is gehouden te Utrecht. Zoals 
reeds eerder is aangegeven verlopen de overleggen erg positief en constructief waarbij steeds meer 
ketenpartners aansluiten. Henk geeft aan dat er nu wel een kantelpunt is bereikt, de goede 
gesprekken en intenties moeten nu ook tot concrete resultaten gaan leiden. Marc Bergijk vult aan dat 
het positief is om te constateren dat er nu ook echt beweging in de groep komt, zo is er onder andere 
een discussie over definities en wordt door deelnemers het schema van AEC-bodemassen verder 
uitgewerkt. Op 26 juni is het volgende overleg gepland.  
 
7. Actualiteiten BRL SIKB 7700 (aanleg en herstel vloeistofdichte voorzieningen) 
7.1 Stand van zaken herziening BRL SIKB 7700 
Jordi Verkade geeft aan dat alle documenten gereed zijn om in te dienen bij de RvA en Il&T. Het is 
nu wachten tot de validaties door beide CI’s zijn uitgevoerd. Remy Zwerus geeft aan dat hij de 
validaties voor deze maand op de planning heeft staan, vanuit Kiwa is een zelfde terugkoppeling 
ontvangen. 
 
7.2 Jaarrapportage BRL SIKB 7700 
Erik Doekemeijer geeft, als rapporteur van de jaarrapportage BRL SIKB 7700, een toelichting op de 
concept jaarrapportage over 2022. Geconstateerd is door de rapporteur dat de resultaten een 
vergelijkbaar beeld laten zien als de afgelopen jaren. Het is een redelijk stabiele markt met weinig 
fluctuatie in certificaathouders, wel wordt het aantal meldingen steeds wat minder. Dit past ook bij 
een schema dat al langer gebruikt wordt. Arend van de Pol vraagt waarom er minder BAOC zijn 
gemeld. Door Dennis Diercks wordt aangegeven dat er minder voorzieningen onder certificaat 
worden aangelegd, dit komt vooral doordat er minder vraag uit de markt is. Men verwacht dat er met 
de Omgevingswet meer herstelwerk en daarmee ook meer BHOC zullen worden verstrekt.  
Arend van de Pol geeft aan dat in de jaarrapportage is vermeld dat het college zal bezien of protocol 
7703 moet worden ingetrokken omdat er geen certificaathouders zijn. Jordi Verkade geeft aan dat 
deze tekstpassage niet klopt aangezien het College vorig jaar heeft besloten om protocol 7703 
tekstueel te actualiseren, als onderdeel van de grote herziening van BRL SIKB 7700. Marc Bergijk 
geeft aan dat het protocol 7703 ook inhoudelijk niet meer actueel is. Jordi Verkade geeft aan dat het 
College vorig jaar heeft besloten het protocol pas inhoudelijk te gaan actualiseren zodra er zich een 
certificaathouder aanmeldt. 
Het College concludeert dat het schema goed functioneert. Het College stelt de jaarrapportage BRL 
SIKB 7700 over 2022 vast waarbij de rapporteur de aanpassing met betrekking tot protocol 7703 
overeenkomstig hetgeen is besproken verwerkt. 
 
8 Overig, rondvraag en afsluiting  
Arend van de Pol vraagt naar de status van de rapportage van de inspectieresultaten van schema 
AS SIKB 6700. Jordi Verkade geeft aan dat de technische problemen nog niet zijn opgelost maar 
geeft de toezegging dat, zodra het mogelijk is, de resultaten met terugwerkende kracht aan het 
College gerapporteerd zullen worden. 
Stephan Romers geeft aan dat IL&T bij monde van René Overduijn een presentatie bij Stichting 
ODI/VDV heeft verzorgd waarbij de resultaten van het brancheonderzoek naar AS SIKB 6700 zijn 
gepresenteerd. Hij vraagt zich af of dat wellicht ook bij het College kan worden gepresenteerd. Jordi 
Verkade geeft aan dat René Overduijn dit reeds heeft toegezegd. Door verschillende partijen wordt 
aanvullend gemeld dat het onderzoek, hoewel tijdrovend, als positief wordt ervaren. 
Verder zijn er geen punten voor de rondvraag. 
 
 
Volgende vergadering: vrijdag 22 september van 10.00 – 12.00 uur te Gouda 
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Actielijst CCvD en AC Bodembescherming  
(stand per 9 juni 2023) 
 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

02-06-2022 Koster College informeren indien er 
nieuws is omtrent de 
Omgevingswet 

Doorlopend 

01-12-2022 SIKB/ODIVDV Overleg over inzicht 
inspectieresultaten 

 

23-03-2023 Verkade Validatie BRL SIKB 7700 
initiëren en coördineren  

KIWA en SGS Intron voeren 
validaties uit 

 
 

  
 
  


